



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



12/11D 9N WESTERN EUROPE

12/11 天 9 晚 欧洲西部游

Valid from May 2024

有效期从 5 月 2024

COUNTRIES: Switzerland, Germany, The Netherlands, Belgium, France, England

国家: 瑞士, 德国, 荷兰, 比利时, 法国, 英国

Features:

- ✓ Experience the Mount Titlis Ice Flyer sweeps you smoothly and safely over crisp, virgin snow fields and icy depths.
- ✓ Visit the most iconic landmark of the Netherlands ~ Zaanse Schans.
- ✓ Montparnasse Tower ~ Enjoy the breathtaking view of Eiffel Tower from its Panoramic Observation Deck.
- ✓ An experience on the Eurostar to London by crossing the English Channels.
- ✓ Enjoy panoramic views of London on the most iconic landmarks ~ The London Eye.
- ✓ Enjoy shopping ~ Galeries Lafayette Department Store, Bicester Village, and Oxford Street.
- ✓ Local delicacies ~ Swiss Cheese Fondue, German Knuckle, German Sausage & Beer, French Escargot & Wine, Dutch Stroopwafels, Belgian Mussels & Waffles, English Fish & Chips, Burger & Lobster.



特色:

- ✓ 体验铁力士雪山冰川的飞渡椅, 带你跨越清爽的原始雪地和冰渊的深处。
- ✓ 参观荷兰最具标志性的景点 ~ 桑斯安斯。
- ✓ 蒙帕纳斯大厦观景台 ~ 欣赏独一无二且令人惊叹的巴黎埃菲尔铁塔景色。
- ✓ 乘搭欧洲之星横跨英吉利海峡前往伦敦。
- ✓ 从英国最高的摩天轮欣赏伦敦全景, 悠闲俯瞰伦敦的都会与历史风貌。
- ✓ 享受购物乐趣于老佛爷百货商场、比斯特购物村与牛津大街。
- ✓ 当地佳肴 ~ 瑞士芝士火锅、德国脆皮猪脚、香肠和啤酒、荷兰焦糖松饼、比利时蒸贻贝和华夫饼、法国田螺、红酒、英国炸鱼薯条、汉堡与龙虾。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Zurich, Switzerland (Via Singapore, Doha or Abu Dhabi) 吉隆坡 → 苏黎世, 瑞士 (途径新加坡, 多哈或阿布扎比)	Meal onboard 机上用餐	
2	Arrive Zurich (87km) - 乘 - Engelberg (55km) - 乘 - Lucerne (52km) - 乘 - Zurich > City Tour of Zurich to view the City Hall, St Peter's Church, Lake Zurich, Grossmunster and Fraumunster. > Mt Titlis Excursion (return cable car & flyer ride included) ~ ascend by cable car ride to the top of Mount Titlis which is 3020m above sea level. Visit the Glacier Grotto, a miracle blue glacier with 150meters long corridor. Also experience the Titlis Cliff Walk, the highest suspension bridge in Europe! (subject to weather condition) > City Tour of Lucerne to view the Chapel Bridge, Lucerne Tower, the Old Town Hall and Lion Monument.	L: Top of Titlis Menu + Cheese Fondue D: Local	Movenpick Airport Hotel, Zurich - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>抵达苏黎世 (87 公里) - 火车 - 英格堡 (55 公里) - 火车 - 卢塞恩湖 (52 公里) - 火车 - 苏黎</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 苏黎世市区 ~ 观看市政府大楼、圣彼得教堂、苏黎世运河、总明斯特和圣母教堂。 ➤ 铁力士雪山 (含往返缆车和冰川飞渡椅) ~ 我们将乘搭缆车观赏令人惊叹的铁力士雪山全景。登上山顶后, 我们将参观冰川洞穴, 行走在凌空于冰川之上的悬索桥, 感受铁力士山在瑞士阿尔卑斯山脉最极致精彩的景点; 此吊桥也被称为“世界上最惊悚的吊桥”。 ➤ 卢塞恩市区 ~ 观看教堂桥、塞恩塔, 老城厅与狮子纪念碑。 	<p>午: 雪山观景套餐 + 芝士火锅</p> <p>晚: 道地</p>	<p>瑞亨机场酒店, 苏黎世 - 4*或同级</p>
3	<p>Zurich (50km) - 火车 - Schaffhausen (66km) - 火车 - Lake Titisee, Germany (228km) - 火车 - Mannheim</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Rhine Falls ~ a photo stop to view the biggest waterfall in Switzerland. ➤ Lake Titisee ~ visit Drubba Cuckoo Clock for a short demo on how to produce the famous cuckoo clock and enjoy shopping for some local souvenirs. ➤ Drive through the fairy-tale Black Forest to Rhineland. <p>苏黎世 (50 公里) - 火车 - 沙夫豪森 (66 公里) - 火车 - 蒂蒂湖, 德国 (228 公里) - 火车 - 莱茵兰</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 莱茵瀑布 ~ 在瑞士最大的瀑布拍照打卡。 ➤ 蒂蒂湖 ~ 游览和欣赏蒂蒂湖景色, 随后前往咕咕钟/布谷钟工厂参观了解咕咕钟制过程, 同时享受购买当地的纪念品的乐趣。驱车越过童话般的黑森林前往莱茵兰。 ➤ 驱车越过童话般的黑森林前往莱茵兰。 	<p>B: Hotel L: Pork Knuckle + Sausage D: Thai</p> <p>早: 酒店 午: 德国猪手 + 香肠 餐: 泰式</p>	<p>Intercity Hotel Mannheim - 4* or similar</p> <p>城际酒店, 曼海姆 - 4*或同级</p>
4	<p>Mannheim (252km) - 火车 - Cologne (274km) - 火车 - Amsterdam, Netherlands</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Cologne to view the admire the Cologne Cathedral, a masterpiece of Gothic architecture and one of the most iconic landmarks in Germany, and Heintzelmannchen Fountain which depicts a group of mythical creatures, home gnomes. <p>莱茵兰 (189 公里) - 火车 - 科隆 (271 公里) - 火车 - 阿姆斯特丹, 荷兰</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 科隆市区 ~ 观看科隆大教堂, 哥特式建筑的杰作, 也是德国最具标志性的地标之一, 以及描绘一群神话生物, 家庭侏儒的海因策尔曼琴喷泉。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 自理 餐: 道地</p>	<p>Steigenberger Airport Hotel, Amsterdam - 4* or similar</p> <p>多林特酒店, 阿姆斯特丹 - 4*或同级</p>
5	<p>Amsterdam (118km) - 火车 - Giethoorn (118km) - 火车 - Amsterdam</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Giethoorn Village ~ renowned for its tranquil canals, traditional thatched-roof houses, and absence of roads. ➤ Geithoorn Canal Boat Ride (ticket included) ~ instead of streets, the village's primary mode of transportation is by boat, making it a truly exceptional destination. ➤ Zaanse Schans ~ a town famous for its many windmills and see how wooden clogs and Dutch Cheese is made. Parlo compliments you with the famous caramel Stroopwafel! 	<p>B: Hotel L: Local D: Chinese</p>	<p>Steigenberger Airport Hotel, Amsterdam - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Canal Cruise of Amsterdam (ticket included) ~ to see the Skinning Bridge, Stoppera, Science Museum, harbour, railway station, Tears Tower, Gentleman's Canal, Prince Canal and Emperor Canal. ➤ Gassan Diamonds ~ renowned diamond-cutting factory Admire their new breathtaking polishing method Gassan 121 emphasizing the contrast between the light and dark zones of the diamond. ➤ City Tour of Amsterdam to view the Dam Square, the National monument, and the Royal Palace. <p>阿姆斯特丹 (118 公里) - 羊角村 (118 公里) - 阿姆斯特丹</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 羊角村 ~ 以其宁静的运河, 传统的茅草屋顶和没有道路环境而闻名。 ➤ 羊角村运河乘船 (已含船票) ~ 该村的主要交通方式不是街道, 而是乘船, 在这独特的羊角村中畅游于在这独特的羊角村中畅游于水道中, 将是您最独特的体验。 ➤ 桑斯安斯风车村 ~ 一个以其众多风车而闻名的小镇, 看看木屐和荷兰奶酪是如何制作的。Parlo 将赠送每人一包焦糖口味荷兰松饼! ➤ 阿姆斯特丹运河游船 (含船票) ~ 参观斯皮宁桥, 斯托佩拉, 科学博物馆, 海港, 火车站, 泪塔, 绅士运河, 王子运河和皇帝运河。 ➤ Gassan 钻石 ~ 著名的钻石切割工厂 欣赏他们新的令人叹为观止的抛光方法 Gassan 121, 强调钻石明暗区域之间的对比。 ➤ 阿姆斯特丹市区 ~ 观看水坝广场, 国家纪念碑和皇宫。 	<p>早: 酒店 午: 道地 餐: 中式合菜</p>	<p>多林特酒店, 阿姆斯特丹 - 4*或同级</p>
6	<p>Amsterdam (211km) - Brussels, Belgium (308km) - Paris, France</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Brussels City Tour to view the Chinese Pagoda, Japanese Tower, and the Royal Palace of Brussels, photo stop at Futuristic Atomium. ➤ Brussels Old Town Walking Tour to see the Statue of Mannekin Pis, the Grand Place, City Hall of Brussels and a chance visit the famous Belgium homemade chocolate shop. <p>阿姆斯特丹 (211 公里) - 布鲁塞尔, 比利时 (308 公里) - 巴黎, 法国</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 布鲁塞尔市区 ~ 途径中国塔, 观看日本塔和布鲁塞尔皇宫, 随后停留在原子塔拍照留念。 ➤ 布鲁塞尔古城徒步之旅, 参观撒尿小童雕像, 大广场, 布鲁塞尔市政厅, 并有机会参观著名的比利时自制巧克力店。 	<p>B: Hotel L: Belgium D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 比利时料理 晚: 道地</p>	<p>Mercure Hotel, Paris - 4* or similar</p> <p>美居酒店, 巴黎 - 4* 或同级</p>
7	<p>Paris</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Paris to view the Paris Notre-Dame Cathedral, City Hall, Military Academy, Champ de Mars, Eiffel Tower, Champs-Elysees, Grand Palais, Petit Palace, Place de la Concorde, Tuileries Garden, The Parliament and Orsay Museum, during the tour which we will stop at Place Trocadero, Arc de Triomphe, Les Invalides and Louis Church for photos. 	<p>B: Hotel L: Chinese D: French</p>	<p>Mercure Hotel, Paris - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ Montparnasse Tower Observation Deck (entrance included) ~ enjoy a unique and breathtaking view of the Eiffel Tower in Paris at the highest Observation Deck of Paris City Centre. ➢ Seine River Cruise (ticket included) ~ experience an indispensable boat tour that will give you a deeper understanding of the main attractions of Paris from another perspective. <p>巴黎</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 巴黎市区游览 ~ 观看巴黎圣母大教堂、市政厅、军事科学院、战神广场、艾菲尔铁塔、香榭丽舍大街、大皇宫、佩蒂特宫、协和广场、杜乐丽华园、国会大厦和奥赛博物馆，期间将停留于特罗卡太罗广场、凯旋门、巴黎荣军院与路易斯教堂拍照留念。 ➢ 蒙帕纳斯大厦观景台 (含门票) ~ 欣赏独一无二且令人惊叹的巴黎埃菲尔铁塔景色。 ➢ 船游塞纳河 (含船票) ~ 体验不可或缺的船游，让你从另一个角度加深对巴黎主要景点有更深认解。 	<p>早：酒店 午：中式合菜 晚：法国料理</p>	<p>美居酒店，巴黎 - 4* 或同级</p>
8	<p>Paris</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Palace of Versailles (entrance included) ~ former French royal residence and centre of government, now a national landmark. ➢ Enjoy your shopping at Galleries Lafayette Departmental Store. <p>巴黎</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 凡尔赛宫 (含门票) ~ 前法国皇家住所和政府中心，现为国家地标。 ➢ 前往著名的老佛爷百货商场，受法国奢侈品的购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Local D: NIL</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：自理</p>	<p>Mercure Hotel, Paris - 4* or similar</p> <p>美居酒店，巴黎 - 4* 或同级</p>
9	<p>Paris (2hours 30minutes)  London, England</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Eurostar: (2nd class ticket included) ~ an experience on the high-speed train to London by crossing the English channels. ➢ City Tour of London to view the Buckingham Palace, the Trafalgar Square, The Parliament Square, the Westminster Abbey, one of London's most iconic sights ~ The Elizabeth Tower aka "Big Ben" and Westminster Parliament House, Piccadilly Circus, London Eye, St Paul Cathedral, Tower of London, London Bridge, Tower Bridge and the City Hall. <p>巴黎 (2 小时半)  伦敦, 英国</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 欧洲之星 (含二等座位票) ~ 乘搭高速列车从巴黎前往伦敦。 ➢ 伦敦市区游览 ~ 参观白金汉宫，特拉法加广场，议会广场，威斯敏斯特大教堂，伦敦最具标志性的景点之一 ~ 伊丽莎白塔又名“大本钟”和威斯敏斯特国会大厦，皮卡迪利广场、伦敦眼、圣保罗大教堂、伦敦塔、伦敦桥、伦敦桥、塔桥和市政厅。 	<p>B: Hotel L: Chinese D: Fish & Chips</p> <p>早：酒店 午：中式合菜 晚：炸鱼与薯条</p>	<p>Millenium & Copthorne Hotel, London - 4* or similar</p> <p>千禧国敦酒店，伦敦 - 4* 或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
10	<p>London (95km) - 乘 - Oxford (21km) - 乘 - Bicester (102km) - 乘 - London</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Oxford Old Town Walking Tour through the narrow alleys and ancient squares of the historic town, in the old town you will see The Sheldonian Theatre, History of Science Museum, Bodleian Library, discover the secret Bridge of Sigh of Oxford, continue to Radcliff Camera, University Church of St Mary the Virgin, 12th Century Carfax Tower and legendary 1770s indoor bazaar The Covered Market. ➤ Bicester Village ~ one of Europe's many shopping outlet with many designer brand stores, where shopping turns into something much more than just "buying", it turns into an emotion. <p>伦敦 (95 公里) - 乘 - 牛津 (21 公里) - 乘 - 比斯特 (102 公里) 伦敦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 牛津老城徒步之旅 ~ 跟随其著名学生如比尔克林顿或卡罗尔曾经脚步，带您穿过历史名镇的狭窄小巷和古老广场，在老城区您将看到谢尔登剧院，科学史博物馆，博德利图书馆，牛津的秘密叹息桥，继续前往拉德克利夫图书馆，圣母玛利亚大学教堂，12 世纪的卡尔法克斯塔和悠久的历史悠久的 1770 年代室内集市。 ➤ 比斯特购物村 ~ 欧洲著名的购物村之一，这里汇集全球最受推这里汇集了全球最受推崇的时尚和生活品牌，这些品牌一年四季都以非常的低价销售其错季系列。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Burger & Lobster</p> <p>早：酒店 午：自理 晚：汉堡与龙虾</p>	<p>Millenium & Cophorne Hotel, London - 4* or similar</p> <p>千禧国敦酒店，伦敦 - 4* 或同级</p>
11	<p>London → Kuala Lumpur (Via Singapore, Doha or Abu Dhabi)</p> <p>伦敦 → 吉隆坡 (途径新加坡，多哈或阿布扎比)</p>	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早：酒店 机上用餐</p>	
12	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Swiss Franc (CHF), Euro (EUR), Pound Sterling (GBP)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 6 Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 7 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 8 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 瑞士法郎 (CHF), 欧元 (EUR), 英镑 (GBP)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解, 并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by

**PARLO TOURS SDN. BHD. 孛羅旅遊社有限公司**

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566